
 

 

 

__________________________________________________________________________________ 

Protokoll för styrelsemöte i Kalmar Båtklubb  

Måndag 2022-11-07 kl 18.30 

Plats: Klubbstugan 

Närvarande:  

Christer Jennemyr, ordförande  

Kent Olofsson, vice ordförande och kassör  

Mattias Håkansson, underhållsansvarig Varvet  

Olof Jernold, sekreterare  

Ulla Axelsson, suppleant  

Git Jennemyr, festsamordnare 

 

1. Mötet öppnas 

Christer förklarade mötet öppnat. 

2. Godkännande av dagordning  

Dagordningen godkändes. 

3. Föregående protokoll /Olof 

Protokollet godkändes. 

4. Ekonomisk rapport, nya medlemmar /Kent 

Kent redovisade ekonomin, den är fortsatt god. 

5. Övriga rapporter 

Underhållsgrupp, Varvet, /Mattias 

Höststädning har genomförts, klubben tackar de som var 

med och städade. 

Nyhetsbrev, /Christer  

Nyhetsbrev om städning på Varvet och årsmöte m.m. har 

skickats ut sedan senast. 

Festsamordnare, /Git 

 Förberedelser inför årsmötet. 

Stuguthyrning /Christer 



Diskussion fördes om klubben ska ta in städbolag för att 

göra årlig städning i klubbstugan. I år gjordes det av 

Mikaela, Gunilla, Ulla och Git. Klubben tackar för detta. 

Beläggningen av klubbstugan är fortsatt god. 

6. Torrsättning i klubbens regi/Olof 

Aktiviteten genomfördes utan problem, 14 båtar torrsattes.  

7. Rapport från båtsportmöte med kommunen/Mattias, Christer 

Renovering av bryggfästen för brygga A, B, 

C och D på Kullö kommer att ske under vintern. 

Uppställningsplatserna ska inventeras så att de kan administreras 

digitalt på samma sätt som bryggplatserna. 

8. Kranförare: utbildning m m 

Kommunen ställer inte upp med utbildning eller betalning av sådan. 

Utbildning i privat regi kostar ca 2000 kr/pers. Fem personer är 

intresserade. Finansieringen är inte klar. 

9. Muddring Kullö/Christer, Mattias 

Muddring kan ses som en underhållsmuddring, vilket innebär att 

inget nytt tillstånd behövs från Mark och miljödomstolen. Det kan 

bli aktuellt med muddring under hösten/vintern 2023. 

10. WiFi och IT i klubbstugan 

Mobilt bredband med fast pott är tveksamt om det är praktiskt 

användbart då den antagligen snabbt skulle ta slut. Vi undersöker 

vidare. 

11. Årsmötet 2022-11-12/Git, Kent 

24 st är anmälda. Änglamat levererar maten. Mötet börjar 18:00. 

12. Övriga frågor 

Inga övriga frågor. 

13. Nästa möte 

I samband med årsmötet. 

 

 

 


